

## 伙伴快讯 eFLASH

03/30/2015



EF\_Name\_Change\_Legal\_entities\_P006

企业法律实体名称变更

生效日期: 2015年4月1日

亲爱的合作伙伴:

2014年10月1日,阿尔卡特朗讯企业通信(Alcatel-Lucent Enterprise)从阿尔卡特朗讯集团业务中剥离,成立独立 控股公司。为了进一步的业务发展与转型需要,从 2015年4月1日起,阿尔卡特朗讯企业通信旗下所有实体公司的 名称将作变更。其中,阿尔卡特朗讯企业通信在中国的实体公司"上海贝尔企业通信有限公司"的英文名称 "Alcatel-Lucent Shanghai Bell Enterprise Communications Co., Ltd."将变更为"ALE China Co., Ltd.",公司中 文注册名称仍继续使用"上海贝尔企业通信有限公司"。

本次公司名称变更将不会影响现有合同的执行以及条款与条件。

此外,本次公司英文名称的变更仅仅是针对公司实体名称的变更,"Alcatel-Lucent Enterprise"的品牌和标识仍继续使用,中文品牌名称为"阿尔卡特朗讯企业通信",员工的电子邮箱联系方式不变,继续使用"@ alcatel-lucent.com"的e-mail地址。

| 现用公司名称  | 新的公司名称(自 2015 年 4 月 1 日起生效) |
|---|-----------------------------|
| Alcatel-Lucent Enterprise   | ALE International           |
| Alcatel-Lucent Enterprise USA Inc.                                  | ALE USA Inc.                |
| Alcatel-Lucent Shanghai Bell Enterprise<br>Communications Co., Ltd. | ALE China Co., Ltd.         |

## NAME CHANGES IN LEGAL ENTITIES

From April 1, 2015, the corporate name of each Alcatel-Lucent Enterprise legal entity will change. This is the next transformation step of the Enterprise business spin-off from the Alcatel-Lucent group, which became effective October 1, 2014.

## EF\_Name\_Change\_Legal\_entities\_P006

These planned name changes do not affect the terms and conditions of our existing contracts nor our existing business relationships between our respective companies.

Although each local entity's corporate name is changing, the "Alcatel-Lucent Enterprise" brand and logo will be used in a manner consistent with our current use, as well as the "@alcatel-lucent.com" e-mail address for Enterprise employees.

| Current corporate name  | New Corporate Name as of April 1 <sup>st</sup> , 2015 |
|---|---|
| Alcatel-Lucent Enterprise   | ALE International                                     |
| Alcatel-Lucent Enterprise USA Inc.                                  | ALE USA Inc.  |
| Alcatel-Lucent Shanghai Bell Enterprise<br>Communications Co., Ltd. | ALE China Co., Ltd.                                   |

The content of this eFlash may not apply to your region and/or to your accreditation level. Contact the Alcatel-Lucent Enterprise <u>Support Center</u> to create an eService Request for further information. Alcatel-Lucent Proprietary - Use Pursuant to company instruction or applicable agreements. Copyright © Alcatel-Lucent Enterprise 2015. All Rights Reserved.